
2017年12月13日的立法會會議 
朱凱廸議員根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》 

第七十三條第(五)項及第七十三條第(十)項 
動議的議案 

 
 

議案措辭 
 
 
本會根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》第七十三條

第(五)項及第七十三條第 (十)項，傳召發展局局長及運輸及房屋局局長
於 2018年2月7日到立法會席前，就新世界發展有限公司於改劃橫洲
公共房屋發展計劃相鄰地段項目時，涉嫌挪用限閱資料之過程、責任、

跟進處理及懲處事宜，作證及提供證據，以及出示所有相關的文據、

簿冊、紀錄或文件。 
 
 
 
 
 

Motion under Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of 
the Hong Kong Special Administrative Region of 

the People’s Republic of China 
to be moved by Hon CHU Hoi-dick 

at the Council meeting of 13 December 2017 
 
 

Wording of the motion 
 
 
That, pursuant to Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of the Hong Kong 
Special Administrative Region of the People’s Republic of China, this Council 
summons the Secretary for Development and the Secretary for Transport and 
Housing to attend before the Council on 7 February 2018 to testify or give 
evidence, and to produce all relevant papers, books, records or documents in 
relation to the happenings, culpability, follow-up actions and punitive matters 
pertaining to the alleged illegal use of restricted information by New World 
Development Company Limited during its application for rezoning a land lot 
near the site of the Public Housing Development Plan at Wang Chau. 
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